
EJWiekent

VERSLAG

Vergadering van 16 - 17 september 2013

Namiddag 16 september 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Tim, Stef VG, Rutger, Kenny, Arnau, André, Robin VC, Niels, Jens, Stef
B, Anne W, Sara, Joni, Marie, Lena, Cedric, Andreas, Gust, Lore, Anne E, Bart, Robin DR,
Sander B (16:09), Kathleen (16:09), Michiel (16:09), Shana (16:09)

Verontschuldigd: Alexis, Giel, Bram

Afwezig: Arthur, Sander C, Simon D

De vergadering wordt geopend om 15u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het laatste verslag van Space wordt goedgekeurd. Het vorige verslag van Voenk wordt ook goedgekeurd.

Actiepunten

Hiervoor wordt er verwezen naar http://wiki.wina.be/voenk/index.php/Speciaal:Actiepuntjes.

Mededelingen

• Jels was aanwezig op de midweek van LOKO. Er was één AV waar niet veel op gezegd is geweest, zo is onder
andere de begroting goedgekeurd en zijn er enkele mensen verkozen. Verder moet iedere kring iemand van
sociaal afvaardigen naar LOKO, dit zijn mensen die niets met Sport of Cultuur te maken hebben aangezien
dat al aparte organen zijn in LOKO. Gëınteresseerden mogen contact opnemen met Jels.
De eerste plansjarel, LOKO’s First Sunday, gaat als thema Oktoberfest hebben en er zal veel eten zijn.
Verder is er ook een LOKOMotion DJ contest op 7 november. De beiaardcantus gaat door op woensdag
2 april en de Scientica plansjarel zal op 6 oktober doorgaan in de Albatros. De drankbonnetjes voor de
rondleidingen van de eerstejaars alsook de VISkaarten (Very Important Student) kunnen worden opgehaald
op LOKO.

• Beheerraad is twee weken geleden samengekomen, we hebben hierop onze begroting voorgesteld en er
kwamen enkele opmerkingen vanuit beheerraad:

1. PR is te positief begroot aangezien we nog niet veel geld hebben binnengehaald.

2. CUDI is ook te positief begroot.
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3. Bar is ook te positief begroot aangezien Bar al enkele jaren verlies draait op zijn begroting.

Rekening houdend met deze opmerkingen wordt de begroting morgen herbegroot.

• We zijn bij de Griffie langsgeweest.

• Afspraken: dit zijn de standaard afspraken nu aangevuld met het feit dat we eerstejaars niet mogen aanzetten
tot drankmisbruik.

• Oase: er zal per dag 4 uur les van hetzelfde vak voorzien worden en dit is onderverdeeld in het klassieke
hoorcollege en de oefen-/werkzittingen waarbij de mogelijk bestaat tot met enkele studenten samenzitten
en studeren onder begeleiding van een assistent. Er is een permanente evaluatie van enkele vakken zodat er
slechts van vier vakken examens zijn per examenperiode. Na de Kerstvakantie zijn er nog twee weken voorzien
waarin er dieper ingegaan kan worden op de leerstof, het voorname punt is nog begeleidingsmomenten
voorzien na de Kerstvakantie. Eerstejaars met vragen omtrent Oase stuur je best door naar EJW of Sofie
Lemmens en Iris Peeters. SOS BVP gaat in een Oase2 uur georganiseerd worden.

Eerstkomende activiteiten

EJWiekent

Op de eerste dag worden er kennismakingsspelletjes georganiseerd, hiervoor is het beter dat er geen PV leden
meedoen maar enkel de eerstejaars en EJW. We hopen op mooi weer, anders doen we de kennismakingsspelletjes
binnen. Simon heeft de fake test opgesteld en Lena heeft een dansje in elkaar geknutseld. Er is ook een spelletje
voor bij het kampvuur voorzien.
Op de tweede dag is er een bospel in een bos 1km verderop. Daarnaast is er ook nog EJW tegen allen dat bestaat
uit zo’n 50 opdrachten. Misschien schrappen we enkele opdrachten omdat er minder eerstejaars zijn dan verwacht.
Verder maken we best een plakaatje zodat iedereen weet waar ze moeten zijn want je rijdt gemakkelijk voorbij
de locatie. Zowel op de website als via telefoon is er gecommuniceerd dat de afspraaklocatie is gewijzigd naar
Kalmthout station in plaats van Antwerpen-Centraal. EJW moet ook seminuchter zijn op de cantus. Vanaf dat
de eerstejaars arriveren is Anne W de baas.

Inschrijfstand (GAK)

Kathleen heeft naar Van Zon gebeld want deze hebben nog niet geantwoord. Kate heeft gemailed naar lokalenre-
servering voor het PC lokaal in blok A maar dat is niet hun bevoegdheid. Stef VG gaat de PC’s regelen. De tap
is al aangevraagd. Gust vraagt achter extra bekkertjes. De bruine bickysaus is eindelijk gevonden!

Inschrijfstand (PR)

We hebben flyers, pennen en latjes van Sagio om in de zakjes bij de inschrijving te geven. Knaeck wil gratis passen
geven aan eerstejaars. Wij krijgen verder 2 euro per verkochte Knaeck kaart (kostprijs 10 euro) indien we iets over
de Knaeck pas op onze site plaatsen. Just Eat heeft op eenzelfde wijze vorig jaar 21 euro opgeleverd. Verder is er
een advertentie van Herbal Energizer, energy drinks, en hiervoor hebben we gratis staaltjes aangevraagd. Verder
geven we iedereen die zich inschrijft een gratis sticker en een bonnetje voor een gratis bicky.

Inschrijfstand (Media)

De pas t-shirts moeten nog worden opgehaald bij The Stuff. Van de truien zijn er geen pasmodellen beschikbaar
maar we kunnen truien van andere mensen gebruiken als pasmodellen, dit is wel niet dezelfde soort maar het geeft
wel een idee over de maat. De fotoboeken van de vorige jaren zullen er ook liggen om in te kijken. Stef B maakt
een papier met verkoopspraat over de fotoboeken en dergelijke. Badjassen zijn er ook vanaf nu. Er dient nog met
GAK afgesproken te worden hoe ze het standje inrichten.
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Inschrijfstand (Redactie)

Andreas haalt zijn papier van brave en stoute kindjes naar boven. Cultuur, GAK, PR, Sport en Secretaris zijn
stout geweest en van hun ontbreekt er nog een tekstje voor het Infotonneke en de Overlevingsgids. EJW gaat ngo
een tekstje maken over Oase. De voordelen van een lidkaart worden ook vermeld in beide boekjes.

Rondgaan TAP-kaarten

Dit dient te gebeuren in de eerste weken van het academiejaar. De mensen die hiervoor rondgaan zijn:

• Fysica: Jels en Robin DR

• Wiskunde: Robin Goris en Cedric

• Informatica: Stef VG en Rutger

Rondleiding eerstejaars

De shiften hiervoor staan online. Er komt een lijstje met dingen die je moet zeggen op je rondleiding. De bordjes
voor de richtingen dienen afgehaald te worden op het gele huis. Er is een korte speech voorzien voor Wina in de
onthaalsessie van de eerstejaars in de aula’s.

Oude Markt EJW

Café Belge geeft geen korting meer, we gaan dus naar de Plaza aangezien je daar bierkaarten krijgt en zelfs
goedkope plateau’s kan bestellen. Als het regent mogen we heel de bovenverdieping gebruiken.

Spelletjesavond

Deze gaat doorgaan in de S blok. Er worden cocktails voorzien.

Pré bar-activiteit

Deze noemt Vuurwerkshow maar is in feite een muzikale quiz. Anne W komt heel marginaal (noot v.d. secretaris: dat kon je

wel zeggen..). Dit gaat doorgaan in de Waag en is enkel bedoeld voor eerstejaars. Voor de tweede pré bar-activiteit
gaan we poolen in de Downtown Jack. Met de Knaeck kaart krijg je twee pinten gratis als je een uur poolt. Dit
reserveren we best.

Ouwzakkenreceptie

Dit is voor de bar en begint vanaf 20u. De ouwzakken zijn uitgenodigd geweest. Er zullen borrelhapjes en drank
worden uitgedeeld. De frituurshiften moeten nog worden ingevuld.

Openingsbar

Deze wordt opengedaan vanaf 20u. Er wordt een gratis vat gegeven, alsook gratis nootjes en we verkopen gin-tonic.

BBQ

Dit gaat doorgaan in het RC en het veldje is gereserveerd.
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Latere activiteiten

24u LAN

We kunnen in de Waag maar één lokaal gebruiken dus we moeten een andere locatie zoeken. Het Theokot kost
geld. Voorlopig is er geen oplossing indien we geen ander lokaal vinden.

24-urenloop

Jens is gaan kijken voor balken maar er gaan niet voldoende zijn voor ons. We kunnen eens bij Gust zijn scouts
horen voor extra balken. Vorig jaar waren de lengte van de balken nogal random. Andreas stelt voor dat hij
en Jens eerst eens samenzitten voor het ontwerp van het standje. De vorige jaren is ons standje nooit versierd
geweest of in een thema gemaakt, hebben mensen voorstellen om dit dit jaar wel te doen? De vraag is of we geld
hebben voor inkleding maar we kunnen bijvoorbeeld aan lustrum wat geld vragen en het standje inkleden voor het
lustrumjaar. Er staat alleszins al een deur in de kelder die we kunnen gebruiken.

De t-shirts gaaan lichtblauw zijn in tegenstelling tot wit.

Voor het eetstandje gaan we analoog werken zoals vorig jaar, de warmhoudbakken en bakplaat worden in Tienen
opgehaald. De microgolf komt uit de kelder en wordt proper gemaakt. We denken om 1200-1500 bicky’s te
verkopen, vorig jaar waren er 1324 exact verkocht.

Kerstfeestje

GAK heeft al eens samengezeten. De tante van Sara kan het kerstfeestje niet verzorgen. In Heverlee vinden we
geen zaal en de goedkoopste traiteur kost 20 euro per persoon. We moeten dus terug naar Alma waar er jammer
genoeg niet veel keuze is.

Cultuurreis

We hebben goedkope vluchten gevonden bij een maatschappij alsook een leuk hostel. Het voorschot moet nog
betaald worden maar dit kan pas indien er geld is. Er zijn veel mooie dingen om te bezoeken. De totaalprijs zal
rond de 250 euro liggen afhankelijk van de groepsbezoeken, dit laatste kan ook ter plaatse betaald worden. Er is
een infosessie in de tweede week in blok S. Het lokaal is reeds gereserveerd. Er kan maximaal 30 personen mee op
de cultuurreis. Het evenement komt nog online en posters zijn nog niet besteld omwille van de lage oplage.

Lidkaarten

De lidkaarten zijn groter 55x85mm wat dezelfde grootte is als een bankkaart maar dit geeft problemen indien we
plastificeren aangezien ze dan niet meer in de portefeuille passen zoals een gewone bankkaart.

Lustrumfestival

GAK heeft nog niet samengezeten hieromtrent.

Scienticafé

De verdeelsleutel is verandert zodat we nu 4 shiften hebben per avond. De tapshiften zullen eventueel gemend
verlopen en niet door één enkele kring per shift. Niemand heeft hier problemen mee.
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Updates

Webteam

We hebben een nieuwe server dankzij Tim. Via beheerraad zijn er nieuwe harde schijven gekocht en gëınstalleerd.
De site is al overgezet. Tim heeft verder de site plat gelegd. De ledenprijzen op de website zijn aangepast en
de ’gelezen en akkoord’ mededeling staat onder op de Wina site bij de inschrijvingen. Er is een mailinglijst voor
CW en dit is vooral belangrijk voor PR. PR mag de mailinglijsten gebruiken om mailings uit te laten voeren maar
e-mail adressen worden niet verkocht omwille van spam. Het Scientica webteam komt ook overeen met het Wina
webteam. Verder moeten de foto’s nog worden overgezet en is er de 24-urenloop applicatie al in orde. Andreas
wil met Alexis samenzitten voor het maken van een nieuw filmpje.

Internationaal

Er zijn drie activiteiten in de derde week, dit zijn een BBQ, een internationaalcantus en een bowling. Deze activi-
teiten worden door Scientica georganiseerd. We moeten vooral helpen met het invullen van shiften, de Scientica
AKV regelt de rest. De orientation days zijn ingevuld, Marthe van Merkator heeft een shift overgenomen. We
moeten klagen op de WV van LOKO dat hun orientation days samenvalt met het eerstejaarsonthaal en dat dit
niet handig is. Bart heeft een bartekstje in het engels pogen te vertalen, Marie zal de tekstjes die niet vertaald
zijn vertalen. Er is verder een tab beschikbaar bij de tekstjes zodat dit enkel op de engelse versie van de Winasite
verschijnt. Grotere activiteiten waarmee we internationaalstudenten kunnen bereiken in het begin van het jaar
gaan we vertalen. Bart mag altijd zijn tekstjes naar Andreas sturen ter vertaling.

Technisch gezien moet Marie nog verkozen worden. Er worden enkele vragen voorbereid:

• Ga je spammen voor shiften in te vullen?

• Hoe ga je de communicatie regelen tussen Scientica en Wina?

• Hoe heet de internationaalverantwoordelijke van LOKO?

• Wat is de hoofdstad van Australië (antwoord: Canberra)

De PV merkt op dat het heel opmerkelijk is dat iemand internationaalverantwoordelijke wil worden die weet wat
internationaal doet binnen Scientica. Er wordt een stemming gehouden en Marie wordt unaniem verkozen.

Materiaal

Het materiaal staat in de kelder te schimmelen. De kelder wordt in het begin van het jaar terug in orde gebracht.
Sinds de presidiumweek is er niet veel verandert. De bolderkar wordt as soon as possible besteld. Er zijn al
reserveringen voor ons uitleenmateriaal geweest, een concrete uitwerking moet nog gebeuren en dat wordt deze
week geregeld.

Cantus

Er is een voorstel van KLA om samen een duocantus te organiseren. Zij hadden hiervoor de Pavlov al gereserveerd
op donderdag 14 november. Deze datum past niet goed voor ons aangezien het dinsdag 12 november al de
Heverleese massacantus is. Cantus ziet het wel zitten om een duocantus te houden maar er dient rekening
gehouden te worden met het feit dat deze duocantus dan een Winacantus vervangt aangezien er onvoldoende
budget is om beide te organiseren, alsook zal het aantal mensen die naar beide komen zeer laag zijn. KLA is ook
niet zo’n heel goede cantuskring.
Uit de PV volgt volgende analyse:

• argumenten pro: we verbroederen met een andere kring en begrotingsgewijs vormt dit geen probleem
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• argumenten contra: er zijn al veel cantussen in die periode, we bereiken minder Winezen op een duocantus
dan op een Winacantus en KLA is geen goede cantuskring

Er wordt een stemming gehouden over het voorstel om een Winacantus te vervangen door een duo cantus met
KLA, er zijn 19 stemmen.

• voor: 0

• tegen: 8

• onthouding: 11

Er is een staking van stemmen, er wordt een tweede stemming gehouden waarbij onthouding niet mee telt.

• voor: 1

• tegen: 8

• onthouding (telt niet mee): 10

De duocantus gaat niet door.

De vergadering wordt even gepauzeerd om 16:51 en wordt hervat om 17:28.

Lustrum

De vergadering over lustrum gaat waarschijnlijk doorgaan op zondag 22 september maar is nog niet bevestigd.
De lustrumwerkgroep gaat het verslag van lustrum doornemen. Momenteel is het niet zo duidelijk voor welke
doelgroep de activiteiten van lustrum nu precies zijn, zo is de cantus voornamelijk voor ouwzakken en alumni en
niet voor de huidige leden wat niet de bedoeling is. We gaan als ploeg eisen dat alle activiteiten open moeten zijn
voor alle winezen en dat elk wina-lid evenveel recht heeft om er aanwezig te zijn en er niemand voorrang krijgt.
De ploeg keurt dit goed.

Kernraad

Kernraad moet nog bekrachtigd worden. Kernraad bestaat volgens het HR standaard uit de preses, de vice-
preses, de beheerder en de secretaris en kan aangevuld worden met relevante personen waaronder bij voorkeur de
verantwoordelijken van GAK, Bar, Cultuur en Media. De PV kan extra personen aanstellen voor kernraad en dit
dient persoon per persoon te gebeuren.
Er ontstaat een discussie of de verantwoordelijke van PR ook niet in kernraad moet zetelen. Voor PR is het minder
interessant om op elke kernraad aanwezig te zijn en de PR verantwoordelijke kan altijd uitgenodigd worden indien
de agenda punten bevat die zijn expertise vereisen. Er wordt per post afgegaan of de postverantwoordelijke mag
zetelen in kernraad: Bar, Cultuur, GAK en Media worden allemaal bekrachtigd.
Verder wordt er geopperd of het niet interessant is dat alle postenverantwoordelijken zetelen in de kernraad. Dit
kan interessant zijn aangezien er dan veel ervaring in kernraad zit. Dit is dan echter half de PV en het doel van
kernraad is om vooral een opvolgfunctie te hebben, de evaluatie kan via een positief/negatief/financiëel systeem
zoals bij Spin gebeuren op de PV. Na één semester zal er een evaluatie naar volgend jaar toe gebeuren.

Vrouwelijke ombuds

Shana stel zich kandidaat. Er worden volgende vragen gesteld:

• Zou je misbruik maken van een droevige jongen?
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• Waarom denkt Kate dat jij beter bent dan haar als ombuds?

• Zou je wachten tot het probleem zich voordoet, en de personen dus naar jou komen, of zou je al proactief
het probleem proberen oplossen?

• Op welke manier ga je een probleem effectief aanpakken? Bijvoorbeeld: Lore is kwaad op Cedric, wat dan?

• Gaj e een striptease doen als je verkozen bent?

Er wordt een stemming gehouden, er zijn 19 stemmen.

• voor: 15

• tegen: 4

• onthouding: 0

Shana is verkozen tot vrouwelijke ombuds.

Mededelingen

• We moeten onze informatie opsplitsen in informatica en fysica/wiskunde en dit omwille van de extra infor-
matie rond Oase die wordt gegeven in de infosessie van de eerstejaars op de eerste dag. Robin Goris en Jels
nemen elk een aula voor hun rekening.

• De volgende vergadering gaat door om 10u morgenvoormiddag.

Varia

• Lore heeft haar presidiumlint verkeerd aan.

• Bar heeft een vergadering deze avond.

• De secretaris is een heel stout kindje.

• Vrijdag 27/09 is het de openings AV van LOKO in een chique zaal in Brussel op het ministerie van Onderwijs.

• Van Zon heeft zijn bestelling bevestigd.

• Sander B en Loreh hebben honger

• Er komen Wina badjassen, de richtprijs is 30 euro. De opdruk is Wina op de achterzijde en een geborduurd
Wina-schild van The Stuff kan er worden op genaaid ana de voorzijde.

• EJW wast deze avond af.

• Laat de currysaus niet door Stef maken.

Wat werd er zoals gezegd, dixit..

• ’Een jongen heeft geldproblemen, zou je daar geld mee gaan afhalen?’ - Jels tegen Shana.

• ’Wat ge gaat krijgen is dat dit uw lidkaart is.’ - Stef B terwijl hij een A4 blad vasthoud.

• ’We kunnen onze leden verkopen.’ - Cedric

De vergadering wordt gesloten om 18u16.
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Voormiddag 17 september 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Tim, Stef VG, Kenny, André, Arnau, Robin VC, Stef B, Bart, Rutger, Jens,
Niels, Sander B, Anne W, Joni, Sara, Marie, Kate, Kathleen, Lena, Andreas, Anne E, Lore,
Gust, Cedric, Michiel, Shana, Robin DR

Verontschuldigd: Alexis, Giel, Bram

Afwezig: Arthur, Sander C, Simon D

De vergadering wordt geopend om 10u05.

Herbegroting

Bar

Er is samengezeten met barteam om een oplossing te zoeken en er zijn heel wat scenario’s behandelt. De oplossing
waarme bar is opgekomen is dat bar zichzelf regelt en zichzelf fixt. Er gaat geen extra geld naartoe in de begroting
en er gaat ook geen geld uit. We gaan eerst zien vanwaar dat het verlies komt en dit op twee manieren:

1. Bar gaat een teldocument krijgen van Alma waarop informatie staat hoeveel de producten die we bij Alma
aankopen exact kosten. Hierdoor weten we hoeveel winst/verlies we maken op ieder afzonderlijk drankje.
Indien we bijvoorbeeld ontdekken dat een zwaar bier 1,55 euro kost en we dus verlies maken dan wordt de
prijscategorie verhoogd naar 1,70 euro omdat we een deftige prijsstijging willen uitvoeren indien we er een
uitvoeren, 1,80 euro is de maximale prijs voor een zwaar bier.

2. Op minstens twee bars worden alle consumpties geteld zodat er op het einde van het semester gezien kan
worden waar het problem zich bevindt.

Op deze manier kunnen we het probleem aanpakken waar het zich voordoet. Verder wordt het werkingsbudget
met 100 euro verlaagd aan de hand van een standaardpakket dat voorzien wordt voor barteam. Ook kunnen we
consequenter voor en na tellen hoeveel dranken we van Alma gebruikt hebben zodat we controle hebben op de
telling. Indien we dit te strikt gaan aanpakken dan zal Alma ook striker zijn naar ons toe en dat is niet ideaal.
De PV keurt dit voorstel goed.

Cudi

De begroting van Cudi staat nog steeds op +2500 euro. Het voorbije jaar is geblekeden dat dit niet zoveel was,
het reëele bedrag lag rond 1000 euro inkomsten. We hebben gevraagd aan de eindverantwoordelijke van Cudi wat
het geschatte bedrag is en dit komt neer op 1500 euro inkomsten. We moeten dus zeker onze begroting bij Cudi
met 500 euroverlagen zodat we op 2000 euro komen. Op beheerraad werd gezed dat het geen probleem was dat
Cudi op +2500 euro staat maar we verlagen dit bedrag liever. We doen liever een grote inspanning op PR dan op
Cudi.

PR

PR is momenteel op +3500 euro begroot, beheerraad vond dit bedrag redelijk veel aangezien we nog maar 150
euro hadden binnen gehaald op de vorige beheerraad. Space had vorig jaar ook 3500 euro begroot maar had al
2000 euro binnen op EJWiekent en toen is er besloten om het bedrag te verlagen naar 3000 euro. Momenteel
hebben we effectief 500 euro en herbegroten we dit best naar 2000 euro zodat we veilig begroten.
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Overlopen posten en activiteiten

Iedere post en alle activiteiten worden overlopen en er wordt nagedacht waar er bespaard kan worden. Zo kunnen we
bij de ouwzakkenreceptie het bedrag verlagen naar 40 euro aangezien dat voldoende is. Verder wordt cultuurreis
naar 100 euro begroot, er is hierover een stemming en de uitslag is 12 stemmen voor, 5 stemmen tegen en 2
onthoudingen. Robin Goris betaald verder persoonlijk een pint voor alle vrijwilligers die shiften op het eetstandje
van de 24-urenloop opnemen. Er wordt nagedacht over een systeem om het geschrapte vat op de Post-24u-loop-bar
te vervangen, er zijn twee voorstellen.

• Voorstel Boeckx: we gebruiken de bonnetjes voor de pannekoeken die worden gegeven na ieder gelopen
rondje ook voor de pinten op de bar, je hebt dan 5 bonnetjes nodig voor een pint.

• Voorstel Gust: mensen die 4 rondjes hebben gelopen krijgen een virtueel bonnetje en kunnen dit omruilen
op de bar.

Er wordt een aanvaardbaarheidsrondje gehouden, er zijn 19 stemmen.

voorstellen aanvaardbaar niet aanvaardbaar onthouding
voorstel Boeckx 16 0 3
voorstel Gust 12 2 5
oude voorstel 2 11 6

Zowel het voorstel van Stef B als Gust is

aanvaard. Er wordt een selectieronde (zie HR subartikel 40.2 ter informatie) gehouden:

• voorstel Boeckx: 16 punten

• voorstel Gust: 30 punten

Het voorstel van Gust wordt goedgekeurd.

We hebben goed herbegroot en hebben nog 15 euro overschot.

Winalliance

Filii Lamberti maakt zijn kalender per trimester. Er zijn nog geen kalenders van WINAK en WiNA Gent. De
kalender van de lustrumweek van Filii Lamberti is er wel al en dit kunnen we eventueel communiceren. Deze
lustrumweek valt wel samen met onze verkoopweek.

Varia

• André slaapt.

• Cedric wilt LOKO oplichten.

• Wie heeft Lore haar chips opgegeten?

De vergadering wordt gesloten om 13u00.

Robin De Roover (secretaris)
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op 29 september 2013 om 22u in de Winaliving.
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